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نایب رییس کمیته ملی المپیک: 

دختران ایران در هانگژو خوب 
ظاهر شدند

ورزش سـه: نایب رییس کمیته ملی المپیک 
بـا مطلـوب ارزیابی کـردن عملکـرد دختـران 
ورزشـکار ایران در هانگژو گفت: بانوان ورزشکار 
به زودی می توانند مدال های نقره و برنزشـان را 

بـه خوش رنگ ترین مـدال تبدیـل کنند.
مهین فرهادی زاد که برای تماشـای مسـابقات 
قایقرانـی در مجموعـه ورزش های آبـی هانگژو 
حضور یافته بود،  اظهار کرد: دختران ورزشـکار 
مـا در ایـن دوره از رقابت ها بسـیار خـوب ظاهر 
شده و توانسـتند نتایج خوبی را برای کشورمان 
بـه دسـت بیاورنـد. روز پایانـی رقابت هـای 
قایقرانی دختران و پسـران بود که خوشبختانه 
بـا کسـب پنـج مـدال بـه نتایـج بسـیار خوبی 

دسـت پیـدا کردند.
نایب رییـس کمیتـه ملـی المپیـک ادامـه داد: 
خوشـبختانه ورزشـکاران ایـران به ویـژه بانوان 
در ایـن رقابت ها نشـان دادند که در رشـته های 
مختلـف کار کرده انـد، فدراسـیون ها بـرای 
حضـور موفق آنها وقـت گذاشـته و برنامه ریزی 
کرده انـد. در عیـن حـال دختـران ما هـم همه 
تلاششـان را کردنـد کـه بتوانند در رشـته های 

مختلـف بـه نتایـج خوبی دسـت پیـدا کنند.
فرهـادی زاد افـزود: در دوچرخه سـواری فرانک 
پرتـوآذر کار بی نظیـری را انجـام داد. دختـران 
مـا در قایقرانـی بسـیار قـوی ظاهـر شـدند. در 
کـوراش دو دختـر پرتلاش ایـران توانسـتند با 
سـن پایینـی کـه دارنـد قدرتمنـد بـه مصاف 
حریفانشـان برونـد و بـا کسـب مدال هـای 
خوش رنـگ بدرخشـند و باعـث شـادی مـردم 

کشـورمان شـوند.
وی ادامـه داد: در کبـدی دو تیـم ملی مـردان و 
زنان ایـران در حال رقابت انـد و بازی های خوبی 
را بـه نمایـش گذاشـتند. امیـدوارم بچه های ما 

بتوانند رقابـت خوبـی را به ثبت برسـانند.
نایب رییـس کمیته ملـی المپیک خاطرنشـان 
کرد: تعداد مدال های کسب شـده توسط بانوان 
نشـان می دهد که می تواننـد در آینـده نزدیک 
مدال هـای نقـره خـود را بـه طـلا و مدال هـای 
برنزشـان را کـه تعدادشـان هـم کم نیسـت به 

نقره تبدیـل کنند.
وی افزود: در ایـن دوره از بازی های آسـیایی که 
به میزبانی کشـور چین در حال برگزاری است، 
بچه های ما در رشـته های مختلف بسـیار قوی 
کار کردنـد و نشـان دادنـد کـه می تواننـد در 

رنکینگ اثرگذار باشـند.

کسب مدال برنز توسط قایقرانان 
ایران در کایاک و کانوی دونفره

مهر: تیم هـای ملی قایقرانـی کایـاک و کانوی 
دونفـره ایران در مـاده ۵۰۰ متر مـردان صاحب 

مدال برنـز بازی های آسـیایی هانگژو شـدند.
در رقابت هـای قایقرانی آب هـای آرام بازی های 
آسـیایی ۲۰۲۳ هانگژوی چیـن، پیمان قویدل 
و سـپهر سـاعتچی در کایـاک دونفـره ۵۰۰ 
متـر مـردان بـا حریفانـی از تایلند، ازبکسـتان، 
قزاقسـتان، چیـن، کره جنوبـی، قرقزسـتان، 

سـنگاپور و عـراق بـه آب زدند.
سـاعتچی و قویـدل در ایـن رقابـت و بـا زمـان 
۱:۳۹.۲۹۲ صاحب مدال برنز شدند و نخستین 
مـدال ایـران در آب هـای آرام ایـران در کایـاک 
دونفره ۵۰۰ متر مـردان را در کارنامه خود ثبت 
کردند. در ایـن رقابـت نمایندگان چیـن و کره 

مدال هـای طلا و نقـره را بـه دسـت آوردند.
همچنیـن عـادل مجللـی و کیـا اسـکندانی 
در قایقرانـی کانـوی دونفـره ۵۰۰ متـر مـردان 
بـه مصـاف رقبـا رفتنـد. مجللـی و اسـکندانی 
در مصـاف بـا حریفانـی از اندونـزی، تایلنـد، 
ازبکستان، قزاقسـتان، ژاپن، کره جنوبی، ویتنام 
و هند با زمـان ۱:۵۷.۸۸۲ سـوم شـدند و مدال 
برنـز رقابت ها را بـه دسـت آوردند. در ایـن ماده 
قایقرانـان قزاقسـتان و ژاپـن اول و دوم شـدند.
تیـم ایـران بـا هدایـت پـدرو سـنا بـه عنـوان 
سـرمربی، مهسـا مجللی، رضا رئیسـی و ایمان 
پورعزیـز مربیـان و ۱۶ ورزشـکار در بخش زنان 
و مـردان، کایـاک و کانـو در ایـن دوره از بازی ها 

حاضر اسـت.

پایان نقره ای احسان حدادی
ایسـنا: پرتابگران دیسـک ایـران مـدال طلا و 
نقـره بازی هـای آسـیایی هانگـژو را بـه دسـت 

آوردنـد.
رقابت هـای مـاده پرتـاب دیسـک بازی هـای 
آسـیایی هانگژو برگزار شـد و احسـان حدادی 
و حسـین رسـولی بـه رقابت بـا حریفـان خود 

پرداختنـد.
در فینال پرتـاب دیسـک ۱۱ ورزشـکار حضور 
داشتند که حسین رسـولی در اولین حضورش 
در ایـن بازی هـا شگفتی سـاز شـد و بـا ثبـت 
رکـورد ۶۲:۰۴ متر مـدال طلا را به دسـت آورد.
احسـان حدادی هـم در آخرین مسـابقه دوران 
قهرمانـی خـود بـا حـد نصـاب ۶۱.۸۲ متـر به 

مـدال نقره رسـید.
حدادی بعـد از ثبـت رکـورد ۶۱.۸۲ متـر که تا 
آن لحظه مـدال طلا را در مشـت داشـت، رو به 
دوربیـن و خطاب بـه مردم ایـران گفـت: چهار 
مـدال قبلـی بـرای شـما بـود و پنجمـی برای 

خدا اسـت.
ایـن ورزشـکار در چهـار دوره قبل ایـن بازی ها 
مدال طلای پرتاب دیسـک را به دسـت آورد اما 

در آخرین حضـورش مدال نقـره گرفت.

کوتاه از هانگژو
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ورزش
Sport   پرسپولیس به جدول مسابقات

بازگشت
ایسنا: بازیکن سابق پرسپولیس درباره عدم 
گلزنی مهاجمان این تیم در دیدار با الدحیل بیان 
کرد: امیدوارم این مشکل هرچه زودتر حل شود 

زیرا در دراز مدت به ضرر پرسپولیس خواهد بود.
بهنام ابوالقاسم پور، بازیکن سابق پرسپولیس 
درباره برد این تیم مقابل الدحیل در لیگ قهرمانان 
آسیا اظهار کرد: پرسپولیس مقابل الدحیل بازی 
خوبی را انجام داد و مستحق پیروزی بود و خدا 
را شکر این تیم مزد تلاش خود را در این بازی 

به دست آورد.
او ادامه داد: در نیمه دوم توپ بیشتر روی دروازه 
تیم قطری بود و به نظرم این الدحیل زیاد قوی 
نبود و پرسپولیس در بازی برگشت هم این تیم 
را شکست خواهد داد. بازیکنان بازی خوبی مقابل 
الدحیل انجام دادند و توانستند ۳ امتیاز با ارزش را 
کسب کنند و همین باعث شد به جدول مسابقات 

بازگردند.
بازیکن سابق پرسپولیس درباره عدم گلزنی 
مهاجمان در این دیدار بیان کرد: امیدوارم این 
مشکل هرچه زودتر حل شود زیرا در دراز مدت به 
ضرر پرسپولیس خواهد بود. البته خط دفاع هم در 
این دیدار اشتباه نداشت و در نیمه دوم هم توپی 

روی دروازه پرسپولیس نیامد.
ابوالقاسم پور درباره اینکه آیا پرسپولیس شانس 
صعود از این گروه را دارد؟ عنوان کرد: هنوز 
چهار بازی تا پایان مسابقات گروهی باقی مانده 
و زود است بخواهیم درباره تیم های صعود کننده 
صحبت کنیم اما اگر پرسپولیس در بازی برگشت 
مقابل النصر نتیجه خوبی را کسب کند شانس 

صعود از این گروه را خواهد داشت.
او افزود: پرسپولیس باید بتواند در بازی های خانگی 
امتیازات لازم را کسب کند تا شانس صعود از این 
گروه را داشته باشد. البته چمن ورزشگاه آزادی 
هم باید کیفیت لازم را داشته باشد و مانند بازی 

مقابل النصر نباشد.
بازیکن سابق پرسپولیس درباره از سرگیری 
رقابت های لیگ برتر و مصاف این تیم مقابل 
گل گهر سیرجان در هفته هفتم گفت: وقفه ای 
که در لیگ افتاد باعث شد تیم ها از نظر بدنی 
افت کنند. متاسفانه تیم ملی امید نتوانست در 
بازی های آسیایی نتیجه لازم را بگیرد و همین 
باعث شد تیم ها ضرر کنند. به نظر می رسد از 
این پس هم مسابقات با فشردگی پیگیری شود 
و تیم ها باید برنامه ریزی بهتری داشته باشند. 
پرسپولیس بازی سختی مقابل گل گهر دارد و باید 
مراقب باشد از نظر بدنی افت نکند تا همچنان در 

بالای جدول حضور داشته باشد.
وکیل ورزشی کشور:

حرکت تیم الاتحاد جنبه سیاسی 
داشت

خبر ورزشی : وکیل ورزشی کشور گفت: دولت 
عربستان باید با این موضوع برخورد کند زیرا 
گام ها و مسیر طولانی برای دوستی دو کشور طی 
شده بود.در چارچوب رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا باید دو تیم سپاهان و الاتحاد عربستان در 
ورزشگاه نقش جهان به مصاف یکدیگر می رفتند 
اما این جدال به دلیل حضور پیدا نکردن نماینده 
عربستان در زمین مسابقه لغو شد؛آرش شکر ریز 
در خصوص دیدار لغو شده سپاهان ایران با الاتحاد 
عربستان اظهار کرد: انجام فعالیت های سیاسی 
چیزی است که فیفا آن را منع کرده است، فیفا 
منعی از بابت نصب تصویر رهبران سیاسی کشورها 
در استادیوم ها ندارد. اما موضوعاتی که فیفا در نظر 

گرفته تبعیض و دخالت های سیاسی است.
وی افزود: در حال حاضر تبعیضی در چهره رهبران 
سیاسی نداریم تمامی پروتکل ها از سوی سپاهان 
انجام شده بود اما حضور پیدا نکردن در زمین از 
سوی تیم الاتحاد عربستان جنبه سیاسی داشت، 
این تیم شب قبل از بازی هنگام تمرین در کنار 

تندیس به تمرین پرداخت.
وکیل ورزشی کشور گفت: ترک زمین تیم 
عربستانی بیشتر شبیه یک شوی سیاسی است 
بر همین اساس نتیجه دیدار باید ۳ بر صفر به 
سود سپاهان اعلام شود زیرا آنها ترک زمین 
کرده اند و داور هم در گزارش خود شاید دچار 
اشتباه شده است.وی ادامه داد: پیش از برگزاری 
مسابقه نمایندگان AFC ، استادیوم نقش جهان 
را تایید کرده و تصاویر آن را هم مشاهده کرده اند. 
به جای آنکه ورزش عامل دوستی بین کشور ایران 
و عربستان باشد کاری انجام دادند که باعث تأسف 
است.شکر ریز اظهار کرد: دولت عربستان باید با 
این موضوع برخورد کند زیرا گام ها و مسیر طولانی 
برای دوستی دو کشور طی شده بود و قطعاً باید با 
عاملان و افرادی که باعث لغو این دیدار شدند 

برخورد شود.

خبر

هواداران ســپاهان خود را به ورزشــگاه نقش جهان 
اصفهان رســاندند. تا رســماً اولین بــازی خانگی 
طلایی پوشــان در فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا 
برگزار شود؛ آن هم در حالی که شاگردان ژوزه مورایس 
باید  در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا برابر تیم الاتحاد 
عربستان قرار می گرفتند و به نظر می رسید با توجه به 
استقبال پرشور هواداران از این مسابقه، دوئلی جذاب 
در انتظار فوتبال آسیا است اما برخلاف تصورها، تیم 

الاتحاد بازی نکرد و رفت .به همین راحتی ...
منتظر گمانه زنی ها 

الاتحادی ها بــا وجود آنکه کاروان شــان به 
ورزشگاه نقش جهان منتقل شــد اما حاضر به انجام 
تمرین پیش از بازی نشــدند و بعد از عدم حضور در 
زمین مســابقه برای گرم کردن پیش از شروع بازی، 
آن ها برای انجام مســابقه هم وارد زمین نشدند و در 
اقدامی غیرمنتظره، ورزشگاه را ترک کردند تا تقابل 
حســاس هفته دوم فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا 
به انجام نرسد و حالا همگان در انتظار تصمیم نهایی 
کنفدراسیون فوتبال آســیا درباره مسابقه جنجالی 
هستند که گمانه زنی های زیادی درباره سرنوشت آن 

مطرح است.
چه سرنوشتی ؟

مدیران باشگاه سپاهان برای عدم لغو مسابقه 
تلاش زیادی کردنــد؛ آن ها حتی بــرای میزبانی از 
تماشاگران زن به ســراغ انتخاب گزینشی تماشاگر 

رفتند و از حضور زنان عضو باشگاه شان بهره بردند تا 
نزدیک به ۲۰۰ تماشاگر زن در ورزشگاه نقش جهان 
حضور پیدا کنند اما با این وجود، عدم حضور بازیکنان 
الاتحاد در زمین مسابقه، معادلات را تغییر داد و حالا 
باید دید )AFC( چه تصمیمی برای مسابقه  خواهد 
گرفت؛ تعویق به زمان دیگر یا تعیین نتیجه در کمیته 

انضباطی؟
تمثال شهید سلیمانی 

عدم حضور نماینده عربستان به دلیل حضور 
تمثال شهید سلیمانی در ورزشگاه نقش جهان بوده 
است. جالب آنکه کاروان الاتحاد بلافاصله بعد از پایان 
بازی عازم فرودگاه شهید بهشتی اصفهان شدند تا به 

سرعت به شهر جده بازگردند!
 AFC واکنش

کنفدراســیون فوتبال آســیا بعد از حواشی 
به وجود آمده و طرح اخبار ضدونقیض در رســانه ها، 
نسبت به لغو مسابقه  واکنش نشان داد و در اطلاعیه ای 
 )C( نوشت: »دیدار تیم های سپاهان و الاتحاد از گروه
لیگ قهرمانان آسیا که قرار بود  در ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان برگزار شود، به دلیل شرایط غیرمترقبه لغو 
شد. کنفدراسیون فوتبال آسیا بر تعهد خود نسبت به 
تضمین ایمنی و امنیت بازیکنان، مسئولان مسابقات و 
تماشاگران تاکید می کند. این موضوع در حال حاضر به 

کمیسیون های مربوطه ارجاع خواهد شد«.
اخبار ضد ونقیض 

خبرنگاران عربستانی در واکنش به اتفاقات 
به ثبت رسیده در حاشــیه برگزاری تقابل سپاهان 

ایران و الاتحاد عربستان اعلام کرده اند که احتمال 
صدور برد انضباطی به ســود عربســتانی ها و البته 
محرومیت سپاهان از میزبانی در بازی های خانگی 
وجود دارد. در طرف مقابل هم البته در ایران، شبکه 

خبر زیرنویس عجیبی را منتشر کرد و در حالی که 
هنوز کنفدراســیون فوتبال آسیا به تازگی تشکیل 
پرونده داده، آن ها اعلام کردند که ســپاهان برنده 

مسابقه شده است!

الاتحاد بازی نکرد و رفت !

جلالی: هرگز نمی توانیم به فینال جام ملت ها برسیم!
ورزش سه: مجید جلالی معتقد است صعود تیم 
ملی ایران به مرحله نیمه نهایی جام ملت های آسیا 
یک دستاورد محسوب خواهد شد.جلالی: هرگز 

نمی توانیم به فینال جام ملت ها برسیم!
 در شرایطی که تنها سه ماه تا آغاز رقابت های 
جام ملت های آسیا باقی مانده و شاگردان 
امیر قلعه نویی نیز برنامه آماده سازی مناسبی 

نداشته اند، این انتظار از سوی اهالی فوتبال وجود 
دارد که ملی پوشان ایران بتوانند در قامت یک 
مدعی در این مسابقات ظاهر شوند و به فینال 

صعود کنند.
مجید جلالی در گفتگوی خود با برنامه فوتبال 
برتر در پیش بینی از عملکرد ایران در جام 
ملت های آسیا گفت: من به حُسن اعتقادی که 

به ظرفیت های انسانی فوتبال خودمان دارم، 
می گویم ما می توانیم تا چهار تیم بالا بیاییم. 
اصلا نمی توانیم به فینال برسیم و اگر هم یک روز 

رسیدیم، بدانید صرفا یک اتفاق است.
او در ادامه توضیح داد: روند درست نیست و 
شما برنامه ای برای این کار ندارید. شما از قبل 
پیش نیاز هایی که برای این اتفاق به آن نیاز 
است، تدارک ندیده ای. مگر چند بازی تدارکاتی 
گذاشتید؟ چقدر برنامه ریزی کردید؟ لیگ تان 

به این شکل است و مرتب با تعطیلی مواجه است. 
شما پروسه ساخت بازیکن ندارید و چرا انتظار 
دارید ژاپن، کره و عربستان را ببرید؟ سرمربی 
باتجربه فوتبال ایران در پایان گفت: شما مگر در 
تیم امید بعد از چهل سال توانستید کاری کنید؟ 
مگر در باشگاه های آسیا توانستید کاری کنید؟ مگر 
در پایه توانستید؟ همه اینها به هم ربط دارد. من 
فکر می کنم اگر به جمع چهار تیم هم برسیم، کار 

بسیار بزرگی کرده ایم.

s_vaez1975@yahoo.com
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به همین راحتی 


